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Také si někdy pokládáte otázku, jestli jste mimoděk nepropadli šílenství? Ten cirkus, který se kolem
nás posledních několik let děje, mi přijde čím dál tím víc dadaistický a sebedestruktivní. Chování
většiny lidí na severní polokouli mi dává čím dál tím menší smysl. A ten proces magorizace dokonce
zrychluje! Možná vysvětlení jsou jen dvě – buď zešílel svět…a nebo já.

Tuhle jsem na zastávce viděla mladého kluka, jak čeká na autobus v plynové masce a na rukách má
gumové rukavice. A to ne takové ty jednoduché chirurgické, ale ty tlusté a až pod loket, co se
používají pro manipulaci s nebezpečnými materiály. Kolem něj se samozřejmě napůl v bezvědomí
potácela skupina lidí, kteří se v zájmu zdraví dusili v zaplivaných respirátorech. Venku, na sluníčku.
Pokaždé, když něco takového vidím, říkám si – takže už mi definitivně jeblo? Přece není možné,
aby takhle jeblo všem ostatním… Nevím jak vám, ale mně už ve světě kolem skoro nic nedává
smyl. Pár příkladů:

Prý si mám povinně klekat před lidmi s černou barvou kůže, protože mám bílou barvu kůže.
Pokud to udělat nechci, jsem prý odporná a nenávistná rasistka… Přitom mě přijde, že
ponižovat jednu skupinu před druhou jen kvůli barvě kůže, je hrozně rasistické. Nechápu to…
Jeden tým fotbalistů brutálně fauluje a je jim skoro vše odpuštěno, protože jsou černí. Když se
ale proti faulům verbálně ohradí běloch z druhého týmu, je za trest zmlácen u šaten. Média ho
pak za to, že byl zmlácený, ještě vláčí blátem jako rasistu a jako třešnička na dortu je pak navíc
profesně tvrdě potrestaný. Mě to přijde hrozně rasistické, ale to je prý rasistický pohled na
věc. Nechápu to…
Máme tu nemoc, která je pro staré a nemocné lidi o něco nebezpečnější, než běžná sezónní
chřipka. Pro všechny ostatní je ale spíš méně nebezpečná než chřipka. Obzvlášť pro děti, které
si s ní poradí docela hravě. Řešení problému, jak ochránit nemocné starce, tedy je…zaútočit na
děti, dusit je celý den v neprodyšné masce, neustále jim strkat špejle do nosu a na rok jim
zakázat školu. Nechápu to…
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Dlouhodobý stres má naprosto brutálně negativní vliv na imunitní systém. Obzvlášť u starých a
oslabených lidí. Velká média tedy situaci pomáhají tím, že od rána do noci všechny děsí
naprosto absurdně přepálenými vizemi apokalypsy. Kohokoli, kdo se snaží přinést zklidnění a
rozumná řešení, okamžitě vláčí bahnem a dávají na černé listiny. Jako ochranu před
chronickým stresem jsou všichni co nejvíc stresováni? Nechápu to…
Proti nové nemoci máme na výběr několik vakcín. Vláda tedy moudře zakáže tu nejbezpečnější
a nejúčinnější – prý ji nemůže dát speciální výjimku. Místo toho masivně nasazuje mnohem
nebezpečnější vakcínu s neozkoušeným mechanismem, která dostala speciální výjimku.
Nechápu to…
Na novou nemoc máme už hromadu postupů, které ji pomáhají ve většině případů proměnit v
mírnou chřipku. Takže tyhle postupy co nejrychleji zavedeme a začneme zase žít, aby…aha,
řešením je tvrdé omezení zdravotní péče, zkomplikování možností jak sehnat nadějné léky a
masivní kampaň proti všem, kdo nemoc chtějí léčit. Nechápu to…
Znovu a znovu a znovu se ukazuje, že plošné nošení roušek nemá žádný podstatný vliv na
šíření virových onemocnění a naopak samo o sobě způsobuje spoustu zdravotních i
psychických problémů. Naše reakce tedy je…nosit je nejen uvnitř, ale i venku na čerstvém
vzduchu a jako bonus napadat nebo udávat každého, kdo si odmítne ničit svoje zdraví… Vše
samozřejmě v zájmu zdraví. Nechápu to…
Do evropských zemí proudí davy nevzdělaných lidí ze zemí třetího světa, mezi nimi
prokazatelně i mnoho teroristů. Kamkoli přijdou, prokazatelně zlikvidují bezpečí, sociální
soudržnost, sociální systém i svobodu projevu a pohybu. Média i vláda to řeší tak, že každého,
kdo na to upozorní, začnou brutálně šikanovat a některé za to dokonce pošlou i do vězení.
Nechápu to…
Spousta neziskovek hystericky bojuje za práva homosexuálů a zároveň hystericky bojují za to,
aby sem přimigrovalo co nejvíc lidí, kteří otevřeně říkají, že chtějí homosexuály fyzicky
zlikvidovat. Nechápu to…
Jsem lesba, žiju už 15 let s jednou partnerkou a v Česku je nám dobře – lidi jsou tu úplně v
pohodě. Jediné, co mi vadí a co neustále a zbytečně hrotí situaci, je hysterický “boj za naše
práva”, který to provozují neziskovky placené podivnými miliardáři. Prý nás tím vyvoláváním
rozbrojů neziskovky chrání před homofóby. Ale já přece chci, aby se k sobě všichni chovali
normálně a všichni si byli před zákonem normálně rovni…a kvůli tomu jsem prý odporná
homofóbní zrůda a zanedlouho mi možná bude hrozit vězení, pokud budu dělat nevhodné vtipy
o lesbách. Nechápu to…
Naše média i opozice zaútočí na Babiše prakticky za cokoli…až do chvíle, Babiš vyrukuje s
historkou, že prý před 7 lety nějací ruští super-agenti vyhodili do vzduchu sklad nášlapných
min bulharského mafiána. Min, které se ve jménu Lásky posílaly do Sýrie, Afriky a na Ukrajinu,
aby tam trhaly dětem nohy a ruce. Babiš neukázal žádný důkaz, celý případ vypadá jako
absurdní divadlo, ale najednou je to co říká Slovem Božím, o kterém se naprosto nesmí
pochybovat. Za odměnu za nesmyslné obvinění a nesmyslnou akci s vyhošťováním lidí jsme
přišli o možnost získat nejbezpečnější vakcínu, o nejvhodnější a nejlevnější firmu do tendru o
dostavbu Dukovan a navrch jsme si brutálně a úplně zbytečně poškodili vztahy s největším
slovanským partnerem. Na druhou stranu teď Němci mohou v Rusku přebrat naše obchody,
mohli si místo nás objednat 30 miliónů vakcín Sputnik a Dukovany dostaví mnohem horší, ale
zase dvakrát dražší americká firma. K čemu to proboha celé bylo? Nechápu to…
Pokud řeknu, že bychom neměli dělat děvku ani USA ani Rusku, ale chovat se jako normální
sebevědomý stát a snažit se mít dobré vztahy s oběma stranami, jsem napadána jako hnusná
rusofilka a zmanipulovaná Putinova agentka. Moderní a vzdělaný člověk, který touží po míru,
prý musí povinně nenávidět Rusko a každý večer před spaním 30* napsat na Fejkbook jak
nenávidí Putina a jak bude super, až bude válka a NATO to zlým Rusákům nandá…ve jménu
tolerance a míru, samozřejmě. Nechápu to…
Školy mají dětem nejprve vštípit obecné znalosti a naučit je racionálnímu řešení problémů,



později pak mají přidat i praktické znalosti – aby se děti později lépe uplatnily v životě. To je
přece hlavní smysl školy. Proto se tedy ve školách omezují předměty jako matematika a fyzika
a místo nich se zavádí podivné a v životě naprosto nepoužitelné lekce o “zlé bělosti”, počtu
genderů atd. Mezi chytré děti se zařazují ty obtížně vzdělavatelné, takže výuka všech se musí
zbrzdit na hlemýždí tempo. Ve výsledku to nepomáhá ani normálním dětem, ani těm
opožděným. A to je prý obrovský pozitivní skok ve vzdělávání. Nechápu to…

A takhle bych mohla pokračovat dál a dál – o ekologických hnutích, které přírodu spíš poškozují než
že by jí pomáhaly. O tom, jak jeden miliardář otevřeně říká, že chce snížit populaci Země na miliardu
a zakrýt Slunce a davy lidí mu za to hystericky tleskají a provolávají “Filantrop! Lidumil!”. O brutální
cenzuře informací, která je pokrokově propagovaná jako boj proti dezinformacím. Prakticky o
čemkoli spojeném s oficiálním narativem okolo jednoho nového viru, kdy jsou lidé doslova přikovaní
k televizím a k portálům ala Hovninky nebo lžiDnes a už víc než rok odtamtud nekriticky hltají
nekonečné vize apokalypsy. O korporátnících, kteří se pompézně naparují jako největší bojovníci
proti otroctví v Číně, aby tam pak nenápadně přesouvali svojí výrobu. Atd. Atd.

Zkuste se třeba zamyslet nad touhle situací – když dnes vstoupíte do obchodu bez respirátoru, mají z
toho někteří lidé doslova hysterické záchvaty – obviní vás, že je svým shnilým lidským dechem
vraždíte, agresivně vás napadají a někteří na vás ještě zavolají policii. Když ale večer vláda ohlásí, že
už tedy respirátory nosit nemusíme, tak vám garantuji, že většina těchto lidí jen o pár hodin
později v pohodě nakráčí do obchodu bez dusítka a nepřijde jim na tom nic divného.

Těch věcí, u kterých si říkám, že tu “fakt někdo není úpně nomání, Uďo” je stále víc a víc. Hora
šílenství přede mnou ční stále výš a výš a já si začínám říkat, jestli třeba nekape na karbid mě. Třeba
jsem měla mírnou mrtvici, můj obří mozek nenápadně atrofuje a já přestávám chápat realitu kolem?
Takhle sebevražedně se přece lidi s normálním pudem sebezáchovy chovat nemůžou… Vždyť už ani
nemůžu napsat, že se střílíme do vlastní nohy, protože nohy už jsme si dávno rozstříleli na
kaši a rychle pokračujeme směrem k hlavě…

Taky máte někdy tenhle pocit? Že se svět kolem dostal do takových obrátek šílenství, že jste se buď
propadli do nějakého zavirovaného Matrixu nebo že snad musíte mít něco s očima, protože to přece
už kurvafix himlhergot doprdeleuž sakrapráce usvatýhodyndyho…nedává vůbec žádný smysl!

Tedy pokud je naším cílem přežít – jako společnost i jako jednotlivci…
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